
Zápis ze 16. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 

konaného dne 08.11.2023 
 

Místo konání: Obecní úřad Strážkovice 

Začátek:  17.00 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Hana Halamová, Pavel Kolář, František Kroupa, Tomáš Kubík, 

 Martin Pečman, Petr Šíma, Renata Šobrová 

Omluveni:  - 

Neomluveni: - 

Hosté: - 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Pavel Kolář, Tomáš Kubík 

 

Program: 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Dispozice s pozemky 

3. Pronájem bytu 1.2. Bytový dům Strážkovice 95 

4. Roční plán MŠ Cvrček Strážkovice na školní rok 2023/24 

5. Návrh rozpočtu MŠ Cvrček Strážkovice na rok 2024 

6. Návrh rozpočtového výhledu MŠ Cvrček Strážkovice na roky 2025-2026 

7. Stanovení poplatku za svoz komunálního odpadu pro rok 2024 

8. Stanovení ceny vodného a stočného pro rok 2024 

9. Návrh rozpočtu obce Strážkovice na rok 2024 

10. Návrh rozpočtového výhledu obce Strážkovice na roky 2025-2026 

11. Žádost o finanční podporu Prevent 99 z.ú. 

12. Různé 

 
Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu programu: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: pí Šobrová 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

Předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Pavel Kolář, Tomáš Kubík 

Hlasování o návrhu ověřovatelů: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zastupitelstvu zápis ze zasedání zastupitelstva konaného dne 

11.10.2023. Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. Pan Kroupa se zdržel 

hlasování z důvodu, že zápis nebyl vyhotoven v řádném termínu. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 15 ze 

dne 11.10.2023. 

 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: p. Kroupa 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 2. programu: Dispozice s pozemky 

Do tohoto bodu nebyly zařazeny žádné návrhy 

 

Bod 3. programu: Pronájem bytu 1.2. Bytový dům Strážkovice 95 

V souladu s Pravidly pro přenechání bytů do nájmu a prodlužování doby nájmu bytů 

v majetku obce Strážkovice, předsedající předložila zastupitelstvu žádost o prodloužení doby 

nájmu o dalších 12 měsíců současné nájemkyně bytu 1.2 v objektu Strážkovice č.p. 95 za 

stávajících podmínek a to: 

 Byt číslo 1.2 o celkové výměře 31,8 m2, dispozice 1+KK, sestávající z předsíně, 

koupelny s WC a pokoje s kuchyňským koutem, za cenu 4.770,- Kč měsíčně, bez 

záloh na služby. Nájemce Anna Hlavničková, Strážkovice 95, 374 01 Trhové Sviny. 

Žadatelka plní veškeré své povinnosti vyplývající z nájemní smlouvy, neporušuje dobré 

mravy v bytě a v domě, nenarušuje sousedské soužití, není a nebyl u ní evidován dluh na 

nájemném a službách spojených s bydlením. Zastupitelstvo projednalo žádost o prodloužení 

doby nájmu a schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít 

předmětnou nájemní smlouvu. 

Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo schvaluje prodloužení doby nájmu o dalších 12 měsíců na 

byt č. 1.2 v bytovém domě Strážkovice čp. 95 pro Annu Hlavničkovou. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí. Halamové uzavřít nájemní 

smlouvu na byt č. 1.2 v bytovém domě Strážkovice čp. 95 s Annou Hlavničkovou. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Roční plán MŠ Cvrček Strážkovice na školní rok 2023/24 

Předsedající předložila zastupitelstvu Roční plán MŠ Cvrček Strážkovice na školní rok 

2023/2024 zpracovaný Evou Svitákovou, ředitelkou MŠ Cvrček Strážkovice. Zastupitelstvo 

roční plán projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 4: Zastupitelstvo bere na vědomí Roční plán MŠ Cvrček Strážkovice na 

školní rok 2023/2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Návrh rozpočtu MŠ Cvrček Strážkovice na rok 2024 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Rozpočtu MŠ Cvrček Strážkovice, příspěvkové 

organizace obce Strážkovice, na rok 2024, zpracovaný ředitelkou MŠ Cvrček Strážkovice 

Evou Svitákovou. Návrh rozpočtu je na straně nákladů ve výši 4.632.100,- Kč a na straně 

výnosů ve výši 4.632.100,- Kč. Zastupitelstvo návrh rozpočtu projednalo a rozhodlo, že tento 

bod znovu projedná na jednání zastupitelstvo konaného dne 20.11.2023. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo rozhodlo, že návrh Rozpočtu MŠ Cvrček Strážkovice, 

příspěvkové organizace obce Strážkovice, na rok 2024 znovu projedná na jednání 

zastupitelstva obce Strážkovice konaného dne 20.11.2023. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 6. programu: Návrh rozpočtového výhledu MŠ Cvrček Strážkovice na roky 2025-

2026 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Rozpočtového výhledu MŠ Cvrček Strážkovice, 

příspěvkové organizace obce Strážkovice, na roky 2025-2026, zpracovaný ředitelkou MŠ 

Cvrček Strážkovice Evou Svitákovou. Zastupitelstvo návrh rozpočtového výhledu projednalo 

a rozhodlo, že tento bod znovu projedná na jednání zastupitelstva obce Strážkovice konaného 

dne 20.11.2023. 

Návrh usnesení 7:  Zastupitelstvo rozhodlo, že návrh Rozpočtového výhledu MŠ Cvrček 

Strážkovice, příspěvkové organizace obce Strážkovice, na roky 2025-2026 projedná na 

jednání zastupitelstva obce Strážkovice konaného dne 20.11.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 7. programu: Stanovení poplatku za svoz komunálního odpadu pro rok 2024 

a) Předsedající informovala zastupitelstvo o nákladech na svoz komunálních a 

separovaných odpadů za období 01-10.2023. Za dané období jsou náklady ve výši 

969.560,56 Kč. Předpoklad nákladů na rok 2023 je ve výši 1.163.472,68 Kč. Podíl 

nákladů na svoz komunálního odpadu na poplatníka je 1.528,87 Kč. Do nákladů není 

zahrnut svoz velkoobjemového a nebezpečného odpad, který obec Strážkovice hradí 

plně ze svého rozpočtu. Maximální výše poplatku je dle zákona č. 565/1990 Sb., § 10h 

1.200 Kč. Zastupitelstvo informace projednalo a rozhodlo, že tento bod znovu 

projedná na jednání zastupitelstva obce Strážkovice konaného dne 20.11.2023. 

b) Předsedající informovala zastupitelstvo o svozovém plánu odpadů pro rok 2024. 

Svozový plán bude dodán do jednotlivých poštovních schránek do 31.12.2023. 

Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. Zastupitelstvo dále ukládá 

starostce obce pí Halamové informovat obyvatele o Svozovém plánu tříděného a 

komunálního odpadu pro rok 2024 na úřední desce a elektronicky na webových 

stránkách obce Strážkovice. 

Návrh usnesení 7a: Zastupitelstvo rozhodlo, že stanovení poplatku za svoz komunálního 

odpadu pro rok 2024 znovu projedná na jednání zastupitelstva obce Strážkovice konaného 

dne 20.11.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 7b1: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o svozovém plánu tříděného a 

komunálního odpadu pro rok 2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 7b2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové informovat obyvatele 

o Svozovém plánu tříděného a komunálního odpadu pro rok 2024 na úřední desce a 

elektronicky na webových stránkách obce Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 



Bod 8. programu: Stanovení ceny vodného a stočného pro rok 2024 

a) Předsedající informovala zastupitelstvo o ceně surové vody dodávané firmou ČEVAK 

a.s. do vodovodu Strážkovice s platností od 01.01.2024. Cena surové vody bude 

snížena o 0,17 Kč/ m3. V současné době je cena vodného a stočného dotována 

z prostředků Obce Strážkovice. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na 

vědomí. 

b) Dle výpočtu správce vodovodu p. Koláře, bez zahrnutí zisku a tvorby povinného 

rezervního fondu při dvousložkové formě úhrady vodného, by cena vodného mněla 

dosahovat částky 117 Kč/m3. Dle výpočtu správce kanalizace p. Koláře, bez zahrnutí 

zisku a tvorby povinného rezervního fondu při dvousložkové formě úhrady stočného, 

by cena stočného mněla dosahovat částky 65,- Kč/m3. Předsedající navrhuje ponechat 

cenu vodného na současné výši 67,- Kč a cenu stočného na současné výši 44,- Kč při 

dvousložkové formě. Zastupitelstvo návrh projednalo a schvaluje ponechání ceny 

vodného a stočného na současné výši. 

Návrh usnesení 8a: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o ceně surové vody dodávané 

firmou ČEVAK a.s. do vodovodu Strážkovice s platností od 01.01.2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 8b: Zastupitelstvo schvaluje ponechání ceny vodného a stočného na současné 

výši, tj. cena vodného ve výši 67,- Kč a cena stočného ve výši 44,- Kč při dvousložkové 

formě. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: p. Kroupa 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 9. programu: Návrh rozpočtu obce Strážkovice na rok 2024 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Rozpočtu obce Strážkovice, na rok 2024, 

zpracovaný správcem rozpočtu a účetním obce p. Šímou. Návrh rozpočtu je sestaven jako 

schodkový na straně nákladů ve výši 15.381.000,- Kč a na straně výnosů ve výši 14.108.000,- 

Kč, za účelem vyrovnání rozpočtu bylo navrženo zapojení financování z výsledku 

hospodaření minulých let ve výši 1.273.000,- Kč. Zastupitelstvo návrh rozpočtu projednalo a 

rozhodlo, že tento bod znovu projedná na jednání zastupitelstvo konaného dne 20.11.2023. 

Návrh usnesení 9: Zastupitelstvo rozhodlo, že návrh Rozpočtu obce Strážkovice, na rok 2024 

znovu projedná na jednání zastupitelstva obce Strážkovice konaného dne 20.11.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 10. programu: Návrh rozpočtového výhledu obce Strážkovice na roky 2025-2026 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Rozpočtového výhledu obce Strážkovice na roky 

2025-2026, zpracovaný správcem rozpočtu a účetním obce p. Šímou. Zastupitelstvo návrh 

rozpočtového výhledu projednalo a rozhodlo, že tento bod znovu projedná na jednání 

zastupitelstva obce Strážkovice konaného dne 20.11.2023. 

Návrh usnesení 10:  Zastupitelstvo rozhodlo, že návrh Rozpočtového výhledu obce 

Strážkovice na roky 2025-2026 projedná na jednání zastupitelstva obce Strážkovice konaného 

dne 20.11.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 



Bod 11. programu: Žádost o finanční podporu Prevent 99 z.ú. 

Předsedající předložila zastupitelstvu žádost organizace Prevent 99 z. ú. Strakonice, o 

příspěvek ve výši 7.079,- Kč na spolufinancování protidrogových služeb a zajištění služeb pro 

osoby ohrožené závislostmi. Zastupitelstvo žádost projednalo a neschválilo. 

Návrh usnesení 11: Zastupitelstvo schvaluje žádost organizace Prevent 99 z.ú., Strakonice, o 

příspěvek ve výši 7.079,- Kč na spolufinancování protidrogových služeb a na zajištění služeb 

pro osoby ohrožené závislostmi. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: nikdo, Proti: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, 

p. Pečman, p. Šíma, pí Šobrová, Zdržel se: nikdo 

Usnesení nebylo přijato 

 

Bod 12. programu: Různé 

a) Předsedající předložila zastupitelstvu informace o neuhrazených pohledávkách 

k 31.10.2023. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. Předsedající 

dále předložila zastupitelstvu návrh na Uznání dluhu a splátkový kalendář s bývalým 

nájemcem Hostince Na Návsi p. Juríčkem. Předsedající navrhuje, že v případě, že 

bude dlužník splácet dle splátkového kalendáře, bude mu odpuštěna částka za 

elektřinu za vytápění pronajatých prostor ve výši 118.393,- Kč po uhrazení poslední 

splátky dluhu dle splátkového kalendáře. Nezaplacením jedné ze splátek nastává bez 

dalšího splatnost celého dluhu včetně úhrady faktury za elektřinu za vytápění 

pronajatých prostor. Zastupitelstvo návrh projednalo a neschválilo. Zastupitelstvo trvá 

na uhrazení celé dlužné částky panem Juríčkem, při zachování výše splátky a 

prodloužení splátkového kalendáře. Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové 

předložit nové znění Uznání dluhu a splátkového kalendáře v termínu do 20.11.2023. 

Návrh usnesení 12a1: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o neuhrazených pohledávkách 

k 31.10.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 12a2: Zastupitelstvo schvaluje Uznání dluhu a splátkový kalendář s bývalým 

nájemcem Hostince Na Návsi p. Juríčkem. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, Proti: p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Zdržel se: p. Kolář 

Usnesení nebylo přijato 

Návrh usnesení 12a3: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové předložit nové znění 

Uznání dluhu a splátkového kalendáře s bývalým nájemcem Hostince Na Návsi p. Juríčkem 

na celou dlužnou částku při zachování výše splátky a prodloužení splátkového kalendáře 

v termínu do 20.11.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Smlouva o pronájmu nebytových prostor Strážkovice čp. 115. 

Předsedající dle usnesení zastupitelstva obce 15/3b/2023 předložila zastupitelstvu návrh 

nájemní smlouvy na pro nájem nebytových prostor Strážkovice čp. 115, nájemce Lucie 

Hájková, IČO: 720 07 524, Horní Stropnice dle podmínek schválených zastupitelstvem obce 

usnesením č. 15/3a/2023. Zastupitelstvo návrh smlouvy projednalo a schválilo. Zastupitelstvo 

dále ukládá starostce obce uzavřít předmětnou smlouvu. 

Návrh usnesení 12b1: Zastupitelstvo schvaluje nájemní smlouvu na pro nájem nebytových 

prostor Strážkovice čp. 115, nájemce Lucie Hájková, IČO: 720 07 524, Horní Stropnice dle 

podmínek schválených usnesením zastupitelstva obce č. 15/3a/2023. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 12b2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít smlouvu na 

pro nájem nebytových prostor Strážkovice čp. 115, nájemce Lucie Hájková, IČO: 720 07 524, 

Horní Stropnice dle podmínek schválených zastupitelstvem obce usnesením č. 15/3a/2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

c) Předsedající předložila zastupitelstvu informace o nutnosti výměny obecního 

bezdrátového rozhlasu za kompletní nový systém, který splňuje požadavky IZS. 

Stávající bezdrátový rozhlas je zastaralý, již k němu nejsou náhradní díly a nesplňuje 

nové požadavky jednotného systému varování a vyrozumění obyvatel dle podmínek 

Ministerstva vnitra GŘ HZS ČR číslo MV-29891-1/PO-KIS-2022. Předsedající dále 

informovala zastupitelstvo o možnosti získání dotace na pořízení nového bezdrátového 

rozhlasu z prostředků MŽP 48. výzva, ve výši až 50% způsobilých nákladů. Uzávěrka 

příjmu žádostí je 15.12.2023. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové poptat možnosti zpracování 

dotace a předložit předběžné finanční náklady v termínu do 20.11.2023. 

Návrh usnesení 12c1: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o nutnosti výměny obecního 

bezdrátového rozhlasu za kompletní nový systém, který splňuje požadavky IZS na jednotný 

systém varování a vyrozumění obyvatel dle podmínek Ministerstva vnitra GŘ HZS ČR číslo 

MV-29891-1/PO-KIS-2022 a možnosti získání dotace na pořízení nového bezdrátového 

rozhlasu z prostředků MŽP 48. výzva, ve výši až 50% způsobilých nákladů. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 12c2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové poptat možnosti 

zpracování dotace a předložit předběžné finanční náklady na pořízení nového bezdrátového 

rozhlasu v termínu do 20.11.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

d) Revitalizace návesních prostor 

Předsedající informovala o potřebě zajištění podkladů pro žádost o dotaci na revitalizaci 

návesních prostor v obci Strážkovice a místních částech Lomec a Řevňovice. Je nutné 

geodeticky zaměřit polohopis a výškopis návesních prostor, včetně zákresu stávající zeleně, 

veřejného osvětlení místních komunikací a mobiliáře. Tato data budou následně využita pro 

aktualizaci DTM (digitálně technických map), které jsou povinná zveřejnit ze zákona 

k 01.07.2024. Na základě těchto dat bude zpracována architektonická studie, která je 

povinnou přílohou žádosti o dotaci. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové poptat předběžnou cenovou nabídku na 

zaměření a vyhotovení architektonické studie v termínu do 12.12.2023. 

Návrh usnesení 12d1: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o potřebě zajištění podkladů 

pro žádost o dotaci na revitalizaci návesních prostor v obci Strážkovice a místních částech 

Lomec a Řevňovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: p. Kroupa 

Usnesení bylo přijato 



Návrh usnesení 12d2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové poptat předběžnou 

cenovou nabídku na zaměření návesních prostor a vyhotovení architektonické studie 

v termínu do 12.12.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: p. Kroupa 

Usnesení bylo přijato 

e) Vánoční dárek MŠ Cvrček Strážkovice 

Předsedající předložila zastupitelstvu žádost ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice, pí Evy 

Svitákové na proplacení didaktické stavebnice pro předškoláky „Fingertrain“ velká sada škola 

hrou ve výši 12.100,- Kč jako vánoční dárek pro MŠ. Zastupitelstvo žádost projednalo a 

schválilo. 

Návrh usnesení 12e: Zastupitelstvo schvaluje proplacení didaktické stavebnice pro 

předškoláky „Fingertrain“ velká sada škola hrou ve výši 12.100,- Kč jako vánoční dárek pro 

MŠ Cvrček Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

f) Vánoční strom 

Předsedající informovala o přípravě zahájení adventu ve Strážkovicích, které se koná v sobotu 

02.12.2023. Kulturní program zajistí MŠ Cvrček Strážkovice, vánoční strom byl dozdoben 

novými světly, hudba bude reprodukovaná. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na 

vědomí. Předsedající dále předložila zastupitelstvu návrh na úhradu pohoštění v množství 

stejném jako v loňském roce. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 12f1: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o přípravě zahájení adventu ve 

Strážkovicích. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 12f2: Zastupitelstvo schvaluje úhradu pohoštění na akci Zahájení adventu 

v množství stejném jako v loňském roce. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

g) Vysokohorská jízda veteránů 2024 

Předsedající předložila zastupitelstvu žádost o bezplatné poskytnutí veřejných prostranství na 

akci „Vysokohorská jízda veteránů Novohradskými horami“, která se uskuteční 22.06.2024. 

V rámci této akce si budou moci občané a návštěvníci veterány prohlédnout. Zastupitelstvo 

žádost projednalo a bezplatné poskytnutí veřejných prostranství schválilo. 

Návrh usnesení 12g: Zastupitelstvo schvaluje bezplatné poskytnutí veřejných prostranství na 

akci „Vysokohorská jízda veteránů Novohradskými horami“, která se uskuteční 22.06.2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

h) Odstoupení předsedy Komise ochrany přírody a životního prostředí 

Předsedající informovala zastupitelstvo o odstoupení předsedy Komise ochrany přírody a 

životního prostředí p. Petra Šímy. Zastupitelstvo informaci projednalo a vzalo na vědomí. Pan 

Kroupa navrhl doplnění nových členů Komise ochrany přírody a životního prostředí. 

Navrženi byli p. Kubík a pí Šobrová. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. Následně si 

členové Komise ochrany přírody a životního prostředí zvolili ze svého středu za předsedu této 

komise p. Kroupu. Zastupitelstvo vzalo volbu předsedy na vědomí. 



Návrh usnesení 12h1: Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o odstoupení předsedy Komise 

ochrany přírody a životního prostředí p. Petra Šímy. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 12h2: Zastupitelstvo schvaluje doplnění nových členů Komise ochrany 

přírody a životního prostředí a to p. Kubíka a pí Šobrovou., 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 12h3: Zastupitelstvo bere na vědomí volbu nového předsedy Komise ochrany 

přírody a životního prostředí p. Kroupy. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato  

i) Odstoupení předsedy Komise výstavby a územního plánu 

Předsedající informovala zastupitelstvo o odstoupení předsedy Komise výstavby a územního 

plánu p. Kroupy. Zastupitelstvo informaci projednalo a vzalo na vědomí. Následně si členové 

Komise výstavby a územního plánu zvolili ze svého středu za předsedu této komise p. Petra 

Šímu. Zastupitelstvo vzalo volbu předsedy na vědomí. 

Návrh usnesení 12i1: Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o odstoupení předsedy Komise 

výstavby a územního plánu p. Kroupy. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 12i2: Zastupitelstvo bere na vědomí volbu nového předsedy Komise výstavby 

a územního plánu p. Petra Šímy. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato  

 

Po vyčerpání posledního bodu jednání předsedající jednání zastupitelstva ukončila. 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.51 hodin 
 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 

 


